

STAY OFFER | Terms & Conditions

- The discount is not valid on public holidays, festive season and blackout dates.
- The discount is not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- Discount is not applicable on gift certificates.
- Reservation must be guaranteed by a valid Visa credit card at the time of booking. Applicable for all Visa Cardholders globally.
- The Visa credit card used for making the booking must be presented during check in.
- If no Visa card is available at the time of check out, guests will be charged the non-discounted rate.
- All guests are required to present original valid identification (passport or National ID) which may be scanned upon check in
- This discount is not valid for groups.
- This discount is not valid if the guests split the bill and pay with other cards.
- Offer is only valid for new bookings. Offer is subject to availability. Offer is not commissionable.
- The room reservation should be made in the name of the Visa card member.
- Full stay should be paid with a valid Visa Debit or Credit Card.
- Terms and Conditions of each entity will still apply.
- Visa cardholders who are members are eligible to collect UPoints when availing this offer based on their spend.
- Rates are inclusive of tax, local fees and service charge unless otherwise specified.
- Cancellation policies will apply with each hotel entity.
- All reservations must be made via the provided link only.
- Hotel guests should settle the bill at the venue and not upon check out.
- U by Emaar reserves the right to change the Terms and Conditions without prior notice.
- Bookings must be done by 30 September 2025.
- Offer is valid until 30 September 2025

- الخصم غير ساري خلال العطلات الرسمية، المواسم الاحتفالية، وتواريخ الحجب المحددة.
- لا يمكن الاستفادة من الخصم مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
- الخصم غير قابل للتطبيق على شهادات الهدايا.
- يجب ضمان الحجز باستخدام بطاقة ائتمان فيزا سارية المفعول عند إجراء الحجز. العرض متاح لجميع حاملي بطاقات فيزا حول العالم.
- يجب إبراز بطاقة فيزا المستخدمة في الحجز عند تسجيل الوصول.
- في حال عدم توفر بطاقة فيزا عند تسجيل المغادرة، سيتم تطبيق السعر الكامل بدون خصم.
- يجب على جميع الضيوف تقديم بطاقة هوية أصلية وسارية (جواز سفر أو بطاقة هوية وطنية)، وقد يتم مسحها ضوئيًا عند تسجيل الوصول.
- العرض غير صالح للحجوزات الجماعية.
- العرض غير صالح في حال تقسيم الفاتورة والدفع بواسطة بطاقات متعددة.
- العرض متاح للحجوزات الجديدة فقط، ويخضع لتوافر الأماكن، وغير قابل للعمولة.
- يجب أن تكون الحجوزات باسم حامل بطاقة الفيزا.
- يجب دفع كامل مدة الإقامة باستخدام بطاقة ائتمان أو خصم فيزا سارية.
- تطبيق الشروط والأحكام الخاصة بكل جهة مشاركة.
- يحق لحاملي بطاقات فيزا من أعضاء برنامج U by Emaar جمع نقاط UPoints بناءً على قيمة إنفاقهم ضمن هذا العرض.
- الأسعار تشمل الضرائب والرسوم المحلية ورسوم الخدمة ما لم يتم التتويه بخلاف ذلك.
- تسري سياسات الإلغاء الخاصة بكل فندق مشارك.
- يجب إتمام جميع الحجوزات عبر الرابط المخصص فقط.
- يجب على الضيوف تسوية الفاتورة مباشرة في الوجهة وليس عند تسجيل المغادرة.
- تحتفظ U by Emaar بالحق في تعديل الشروط والأحكام دون إشعار مسبق.
- يجب إتمام الحجوزات قبل 30 سبتمبر 2025.
- يسري العرض حتى 30 سبتمبر 2025.

DINE OFFER | Terms & Conditions

- The discount is not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- Discount is not applicable on gift certificates.
- Applicable for all Visa Cardholders globally.
- This discount is not valid if the guests split the bill and pay with cash or other cards.
- Offer is only valid for advanced reservations either by call or online. Walk ins not applicable.
- Offer is subject to availability. Offer is not commissionable.
- Terms and Conditions of each entity will still apply.
- Visa cardholders who are members are eligible to collect UPoints when availing this offer based on their spend.
- Rates are inclusive of tax, local fees and service charge unless otherwise specified.
- U by Emaar reserves the right to change the Terms and Conditions without prior notice.
- Offer is valid until 30 September 2025

- الخصم غير صالح مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
- الخصم غير قابل للتطبيق على شهادات الهدايا.
- العرض متاح لجميع حاملي بطاقات فيزا عالمياً.
- الخصم غير صالح إذا قام الضيوف بتقسيم الفاتورة والدفع نقدًا أو باستخدام بطاقات أخرى.
- العرض صالح فقط للحجوزات المسبقة عبر الاتصال أو الإنترنت. الحجوزات الفورية (Walk-in) غير مشمولة.
- العرض خاضع لتوافر الأماكن وغير قابل للعمولة. تطبق الشروط والأحكام الخاصة بكل جهة مشاركة.
- يحق لحاملي بطاقات فيزا من أعضاء برنامج U by Emaar جمع نقاط UPoints بناءً على قيمة إنفاقهم ضمن هذا العرض.
- الأسعار تشمل الضرائب والرسوم المحلية ورسوم الخدمة ما لم يتم التنويه بخلاف ذلك.
- تحتفظ U by Emaar بالحق في تعديل الشروط والأحكام دون إشعار مسبق.
- العرض ساري حتى 30 سبتمبر 2025.

SPA OFFER | Terms & Conditions

- The discount is not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- Discount is not applicable on gift certificates.
- Applicable for all Visa Cardholders globally.
- This discount is not valid if the guests split the bill and pay with cash or other cards.
- Offer is only valid for advanced reservations either by call or online. Walk ins not applicable.
- Offer is subject to availability. Offer is not commissionable.
- Terms and Conditions of each entity will still apply.
- Visa cardholders who are members are eligible to collect UPoints when availing this offer based on their spend.
- Rates are inclusive of tax, local fees and service charge unless otherwise specified.
- U by Emaar reserves the right to change the Terms and Conditions without prior notice.
- Offer is valid until 30 September 2025

- الخصم غير صالح مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
- الخصم غير قابل للتطبيق على شهادات الهدايا.
- العرض متاح لجميع حاملي بطاقات فيزا عالمياً.
- الخصم غير صالح إذا قام الضيوف بتقسيم الفاتورة والدفع نقدًا أو باستخدام بطاقات أخرى.
- العرض صالح فقط للحجوزات المسبقة عن طريق الاتصال أو عبر الإنترنت. الحجوزات الفورية (Walk-in) غير مشمولة.
- العرض خاضع لتوافر الأماكن وغير قابل للعمولة.
- تطبق الشروط والأحكام الخاصة بكل جهة مشاركة.
- يحق لحاملي بطاقات فيزا من أعضاء برنامج U by Emaar جمع نقاط UPoints بناءً على قيمة إنفاقهم ضمن هذا العرض.
- الأسعار تشمل الضرائب والرسوم المحلية ورسوم الخدمة ما لم يتم التناويه بخلاف ذلك.
- تحتفظ U by Emaar بالحق في تعديل الشروط والأحكام دون إشعار مسبق.
- العرض ساري حتى 30 سبتمبر 2025.

SHOP OFFER | Terms & Conditions

- The discount is not valid in conjunction with any other offers, promotions or discounts.
- Applicable for all Visa Cardholders globally.
- This offer is not valid if the guests split the bill and pay with cash or other cards.
- Offer is only valid for new bookings. Offer is subject to availability. Offer is not commissionable.
- Terms and Conditions of each entity will still apply.
- Visa cardholders who are members are eligible to collect UPoints when availing this offer based on their spend.
- Bonus points will be added to members accounts after 30 days of purchase.
- Rates are inclusive of tax, local fees and service charge unless otherwise specified.
- U by Emaar reserves the right to change the Terms and Conditions without prior notice.
- Offer is valid until 30 September 2025.

- الخصم غير صالح مع أي عروض ترويجية أو خصومات أخرى.
- العرض متاح لجميع حاملي بطاقات فيزا عالمياً.
- هذا العرض غير صالح إذا قام الضيوف بتقسيم الفاتورة والدفع نقدًا أو باستخدام بطاقات أخرى.
- العرض متاح فقط للحجوزات الجديدة ويخضع لتوافر الأماكن، وغير قابل للعمولة.
- تطبق الشروط والأحكام الخاصة بكل جهة مشاركة.
- يحق لحاملي بطاقات فيزا من أعضاء برنامج U by Emaar جمع نقاط UPoints عند الاستفادة من هذا العرض بناءً على قيمة إنفاقهم.
- تتم إضافة النقاط الإضافية إلى حسابات الأعضاء بعد مرور 30 يومًا من تاريخ الشراء.
- الأسعار تشمل الضرائب والرسوم المحلية ورسوم الخدمة ما لم يتم التنويه بخلاف ذلك.
- تحتفظ U by Emaar بالحق في تعديل الشروط والأحكام دون إشعار مسبق.
- العرض ساري حتى 30 سبتمبر 2025.